



دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM

13/05/2020

Messrs. All Hotel Establishments' General
Managers, Event Organizers,

Venue Owners, Tourist & Floating Restaurants

Circular No. 43/2020

Subject: Launching the new update of the Event
Licensing System

Greetings,

Pursuant to Law No (8) of 2018 pertaining to the Department of Culture and Tourism – Abu Dhabi's (DCT Abu Dhabi) mandate to develop the tourism industry in the Emirate of Abu Dhabi, and upon the Executive Council's Chairman Resolution No (54) of 2016 on the event licensing system in Abu Dhabi, and upon DCT Abu Dhabi's Chairman Resolution No (11) of 2019 relating to the application mechanism of the event licensing system in the Emirate of Abu Dhabi through the tasks assigned to DCT Abu Dhabi;

Please be informed that a new version of the Event Licensing System will be launched on Sunday 10/05/2020. Therefore,

- Please ensure to log in to the system and update your account details.
- Update registered venue details to be approved by the inspection team.
- You must use your current username to access the Electronic Event Licensing System for any services required for your Events Licensing in the Emirate of Abu Dhabi.

In case of any pending payments, please ensure paying all previously approved application fees and awaiting payment.

With reference to the previous circulars and in line with the preventative measure for Coronavirus (COVID-19) please note that all events will be suspended until further notice.

You can login to the new system through DCT Abu Dhabi's main page (E- Services) or through the below

السادة/ مدراء المنشآت الفندقية، منظمي الفعاليات، ملاك القاعات،

المطاعم السياحية والعائمة المحترمين

تعميم رقم 43/2020

الموضوع: إطلاق التحديث الجديد لنظام ترخيص الفعاليات

تحية طيبة وبعد،

بناءً على القانون رقم (8) لسنة 2018 بشأن إنشاء دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي وما نص عليه بشأن المهام والاختصاصات لتحقيق التنمية السياحية لإمارة أبوظبي، وعلى قرار رئيس المجلس التنفيذي رقم (54) لسنة 2016 بشأن نظام ترخيص الفعاليات في إمارة أبوظبي، وقرار رئيس دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي رقم (11) لسنة 2019 بشأن آلية تطبيق نظام ترخيص الفعاليات في إمارة أبوظبي وذلك من خلال القيام بالمهام الموكلة للدائرة؛

نحيطكم علماً بأنه سيتم إطلاق التحديث الجديد لنظام ترخيص الفعاليات الإلكتروني في إمارة أبوظبي اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2020/05/10. وعليه،

- يرجى التأكد من الدخول إلى النظام وتحديث بيانات الحساب الخاص بكم.
- تحديث بيانات المواقع المسجلة في النظام وذلك لاعتمادها من قسم التفتيش.
- يرجى الالتزام باستخدام اسم المستخدم الحالي والذي يتم من خلاله الدخول إلى نظام تراخيص الفعاليات الإلكتروني لأية إجراءات مطلوبة على تراخيص الفعاليات في إمارة أبوظبي.

في حالة وجود أية طلبات في انتظار الدفع، يرجى التأكد من تسديد جميع رسوم الطلبات التي تمت الموافقة عليها والمعلقة بانتظار استكمال إجراءات الدفع.

وبالإشارة إلى التعميم السابقة وتماشياً مع التدابير الوقائية الخاصة بفيروس كورونا (كوفيد-19) يرجى العلم بأنه سوف يتم الاستمرار في إيقاف جميع الفعاليات حتى إشعار آخر.

يمكنكم الدخول على النظام عن طريق موقع دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي (الخدمات الإلكترونية) أو عن طريق الرابط الخاص بنظام الفعاليات الجديد أدناه:



دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM

link to the new Events System:

<https://elics.tcaabudhabi.ae/app/>

[/https://elics.tcaabudhabi.ae/app](https://elics.tcaabudhabi.ae/app)

For any inquiries contact the following numbers:

025995332

للمزيد من الاستفسارات يمكنكم التواصل على الأرقام التالية:

025995332

Or via email:

أو من خلال البريد الإلكتروني التالي:

eventslic@dctabudhabi.ae

eventslic@dctabudhabi.ae

For technical support please contact:

eSupport@dctabudhabi.ae

للدعم الفني يرجى التواصل على البريد الإلكتروني التالي:

eSupport@dctabudhabi.ae

Kind Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi

دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي

